
 

 

 

 

Schriftelijke vragen vise voor Parc Merwede 

18 februari 2025 

Tijdens de raadsvergadering van 26 september 2024 heeft de raad akkoord gegeven om 
een visie op te stellen voor Parc Merwede. Tijdens de commissievergadering van 16 
september 2024 gaf de wethouder aan met spoed aan de slag te gaan. Toch constateren wij 
dat er van 26 september tot aan de Raadsinformatiebrief (RIB) van 11 december 2024 geen 
voortgang zichtbaar is in dit dossier. Uit de RIB blijkt dat het externe bureau Space Value 
pas op 5 februari 2025 het eerste gesprek met bewoners heeft gevoerd. Dit roept bij D66 
serieuze zorgen op over het tempo van dit proces. 

Op 5 februari vond dan eindelijk de eerste bewonersavond plaats. Volgens de RIB zal de 
volgende stap een wandeling door het gebied zijn, gevolgd door een tweede 
bewonersbijeenkomst in de zomerperiode. Dit moment lijkt ons uiterst ongelukkig: de kans is 
groot dat veel bewoners niet aanwezig kunnen zijn door vakantieplannen. Wij vinden dit een 
risicovolle keuze die de betrokkenheid van bewoners ernstig kan verminderen. 

Wat ons echter het meest verontrust, is het trage verloop van het proces. Dit dossier ligt 
immers sinds september 2023 bij de wethouder. Het vooruitzicht dat de visie pas na de 
zomer definitief zal zijn, betekent dat er bijna twee jaar nodig is geweest om een visie op te 
stellen. Als D66 zouden wij graag willen dat er meer vaart wordt gemaakt in dit proces.  

Daarom heeft de fractie van D66 enkele vragen: 

1. Waarom duurt het minimaal 6 maanden voor het opstellen van een visie voor Parc 
Merwede? (van februari tot augustus) 

2. Wat is er tussen 26 september en 11 december 2024 concreet gebeurd? Welke 
stappen zijn in deze periode gezet? 

3. Wat is het volledige stappenplan van Space Value na de geplande wandeling tot 
het delen van de visie tijdens het VHL-plein en/of de tweede bewonersbijeenkomst? 

4. Hoe waarborgt de gemeente een brede betrokkenheid van belanghebbenden bij 
deze tweede bijeenkomst, gezien het ongelukkige moment in de zomervakantie? 

5. Welke mogelijkheden ziet het college om dit proces te versnellen voor het opstellen 
van de visie voor Parc Merwede? 
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